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PROCES VERBAL 
al ședinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 12.12.2019, ora 13.00 
 

 
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 

Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 1225/06.12.2019 a 
preşedintelui Consiliului Judeţean, privind convocarea în şedinţă 
ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora 
şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local 
„Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter 
Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni, Silvana Lupu – secretar general al județului 
Arad.  

Absenţi: Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Ispravnic Cristian-
Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Salașan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, 
Trifon Daniel și Ţolea Adrian-Florin- consilieri judeţeni. 

 
 La punctul 1 nu au votat următorii consilieri județeni: Craivan 

Camelia-Eugenia și Pop Alin. 
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La punctul 2 nu au votat următorii consilieri județeni: Craivan 
Camelia-Eugenia, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Pop Alin și Ulici 
Ion.  

Iar la punctele 19, 20 și 23 nu a votat domnul consilier județean 

Moşneag Vasile-Ovidiu.  
 
Dl Cionca Iustin: Avem 20 de puncte pe ordinea de zi plus Diverse. 

Și introduse suplimentar încă 6. Cine este de acord cu ordinea de zi?  
Împotrivă?- Abțineri?-. 

 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 26 
noiembrie 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 2 
decembrie 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru 
aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Spitalul 
de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului 
de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii de către Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad a taxei anuale 
de membru în Reţeaua Socială Europeană-The European Social 
Network (ESN) – iniţiativa preşedintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad – iniţiativa preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifului pentru prestaţia 
agenţilor de pază ai Direcţiei Publice de Pază Arad la obiectivele de 
interes judeţean începând cu data de 01.01.2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind introducerea în parcul auto propriu al 
Consiliului Judeţean Arad a unor autovehicule – iniţiativa preşedintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării unor bunuri 
către S.C. Compania de Apă Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul 
public al Județului Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unor 
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bunuri în vederea scoaterii din funcțiune, valorificării și casării – iniţiativa 
preşedintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind declararea unui bun ca fiind de 
interes public județean și majorarea patrimoniului public al Județului 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a unor 
bunuri din patrimoniul public al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

14.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 373/02.12.2019 privind 
acordarea unui mandat special reprezentantului Unităţii Administrativ-
Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad, precum și punerea 
la dispoziția Companiei de Transport Public Arad a elementelor 
componente ale sistemului de transport public aflate în domeniul public 
al județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general 
actualizat al obiectivului de investiţii „RK Restaurare Muzeu Orăşenesc 
Lipova” – iniţiativa preşedintelui. 

16.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 323/31.10.2019 privind 
aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza Documentaţie de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenţii (D.A.L.I.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Centrul de zi pentru persoane 
cu dizabilităţi OPAL” – iniţiativa preşedintelui. 

17.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 186/25.06.2019 privind 
aprobarea tarifelor pentru eliberarea acordurilor prealabile/autorizaţiilor 
de amplasare şi acces la drum a unor obiective şi a tarifelor de ocupare 
a amprizei şi a zonei de siguranţă a drumurilor judeţene din domeniul 
public al judeţului Arad pentru anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind repartizarea pe 
unităţi administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% 
din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean 
pe anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022 – 
iniţiativa preşedintelui. 

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor 
secţiunii de dezvoltare în anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

20.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019 – iniţiativa 
preşedintelui. 
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21.Diverse. 
 
Dl Cionca Iustin: Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 

preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. O să vă propun și proiectele de hotărâre 
introduse suplimentar pe ordinea de zi.  

 
22.Proiect de hotărâre privind ajustarea nivelului redevenţei pe 

anul 2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al Judeţului 
Arad concesionate S.C. Compania de Apă Arad S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 

23.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

24.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri ca fiind de 
interes public județean și constituirea dreptului de administrare asupra 
acestora în favoarea Regiei Autonome Administrația Zonei Libere 
Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul 
public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Săvârşin a unui 
mijloc de transport – iniţiativa preşedintelui. 

26.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra imobilului situat în Municipiul Arad, Bulevardul 
Revoluției nr.69 – iniţiativa preşedintelui. 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului 
de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ca urmare a 
reorganizării Complexului Muzeal Arad începând cu data de 01.01.2020 
– iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 

preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. Mulțumesc! 
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ORDINEA DE ZI 

 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 26 
noiembrie 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 2 
decembrie 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru 
aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Spitalul 
de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului 
de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii de către Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad a taxei anuale 
de membru în Reţeaua Socială Europeană-The European Social 
Network (ESN) – iniţiativa preşedintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad – iniţiativa preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifului pentru prestaţia 
agenţilor de pază ai Direcţiei Publice de Pază Arad la obiectivele de 
interes judeţean începând cu data de 01.01.2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind introducerea în parcul auto propriu al 
Consiliului Judeţean Arad a unor autovehicule – iniţiativa preşedintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării unor bunuri 
către S.C. Compania de Apă Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul 
public al Județului Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unor 
bunuri în vederea scoaterii din funcțiune, valorificării și casării – iniţiativa 
preşedintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind declararea unui bun ca fiind de 
interes public județean și majorarea patrimoniului public al Județului 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a unor 
bunuri din patrimoniul public al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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14.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 373/02.12.2019 privind 
acordarea unui mandat special reprezentantului Unităţii Administrativ-
Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad, precum și punerea 
la dispoziția Companiei de Transport Public Arad a elementelor 
componente ale sistemului de transport public aflate în domeniul public 
al județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general 
actualizat al obiectivului de investiţii „RK Restaurare Muzeu Orăşenesc 
Lipova” – iniţiativa preşedintelui. 

16.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 323/31.10.2019 privind 
aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza Documentaţie de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenţii (D.A.L.I.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Centrul de zi pentru persoane 
cu dizabilităţi OPAL” – iniţiativa preşedintelui. 

17.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 186/25.06.2019 privind 
aprobarea tarifelor pentru eliberarea acordurilor prealabile/autorizaţiilor 
de amplasare şi acces la drum a unor obiective şi a tarifelor de ocupare 
a amprizei şi a zonei de siguranţă a drumurilor judeţene din domeniul 
public al judeţului Arad pentru anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind repartizarea pe 
unităţi administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% 
din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean 
pe anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022 – 
iniţiativa preşedintelui. 

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor 
secţiunii de dezvoltare în anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

20.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019 – iniţiativa 
preşedintelui. 

21.Diverse. 
22.Proiect de hotărâre privind ajustarea nivelului redevenţei pe 

anul 2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al Judeţului 
Arad concesionate S.C. Compania de Apă Arad S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 

23.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui. 
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24.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri ca fiind de 
interes public județean și constituirea dreptului de administrare asupra 
acestora în favoarea Regiei Autonome Administrația Zonei Libere 
Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul 
public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Săvârşin a unui 
mijloc de transport – iniţiativa preşedintelui. 

26.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra imobilului situat în Municipiul Arad, Bulevardul 
Revoluției nr.69 – iniţiativa preşedintelui. 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului 
de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ca urmare a 
reorganizării Complexului Muzeal Arad începând cu data de 01.01.2020 
– iniţiativa preşedintelui. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 374/2019 privind 
ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
12 decembrie 2019. 

 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 26 
noiembrie 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 26 noiembrie 2019. Dacă sunt intervenții? Vă rog să spuneți 
numele pentru procesul verbal.  

Dl Pop Alin: Nu votez, Pop Alin. Nu am fost prezent. 
Dl Cionca Iustin: Altcineva? 
Dna Craivan Camelia: Craivan, nu votez! 
Dl Cionca Iustin: Altcineva? Cine este pentru? 21 voturi (Cionca 

Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
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Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 375/2019 privind 
aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 26 noiembrie 2019. 

 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 2 
decembrie 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad 
din data de 2 decembrie 2019. Dacă sunt intervenții? 

Dl Pop Alin: Pop, nu votez! 
Dl Ulici Ion: Ulici, nu votez! 
Dna Craivan Camelia: Craivan, nu votez! 
Dl Gligor Ioan: Gligor! 
Dl Manguci  Ciprian: Manguci! 
Dl Cionca Iustin: Cine este pentru? 18 voturi (Cionca Iustin – 

preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius-Mircea şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 376/2019 privind 
aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 2 decembrie 2019. 

 
 
Punctul 3. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru 

aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 

funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
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Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 377/2019 privind 
aprobarea statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului 
Județean Arad. 

 
 
Punctul 4. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 

funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Spitalul 
de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea. Dacă sunt intervenții? 
Domnul Săbău! 

Dl Săbău Gheorghe: O rugăminte! Dumneavoastră să citiți și 
numărul proiectului de hotărâre. 

Dl Cionca Iustin: La 4! 
Dl Săbău Gheorghe: Știu, dar ... 
Dl Cionca Iustin: Să vă zic 4? Nu am înțeles. 
Dl Săbău Gheorghe: Da! Numărul proiectului de hotărâre și ce 

conține. 
Dl Cionca Iustin: Ok. Alte intervenții? Nu sunt. Cine este pentru?  

23 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter 
Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 378/2019 privind 
aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea. 
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Punctul 5. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

Dl Cionca Iustin: 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
organigramei și a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de 
Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 379/2019 privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
Punctul 6. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii de către Direcţia 

Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad a taxei anuale 
de membru în Reţeaua Socială Europeană-The European Social 
Network (ESN) – iniţiativa preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
plăţii de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Arad a taxei anuale de membru în Reţeaua Socială 
Europeană. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-
Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 380/2019 privind 
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aprobarea plăţii de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Arad a taxei anuale de membru în Reţeaua Socială 
Europeană-The European Social Network (ESN) 

 
Punctul 7. 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad – iniţiativa preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: Punctul 7. Proiect de hotărâre privind acordarea 
unui mandat special reprezentantului UAT Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public 
Arad. Dacă sunt intervenții? Domnul Moț!  

Dl Moț Petru: Aș avea eu aici o chestiune de ridicat, dar nu este 
neapărat legată de proiect. Așa că dacă apreciați, pot pune întrebarea și 
aici, dacă nu și la Diverse, cum doriți. Vizează situația creată și 
semnalată de către unele persoane, că în urma acestei pase între CTP 
și ADI Transporturi, ar rămâne unele... sau ar apărea unele situații, în 
care unele persoane nu mai au unde să aștepte autobuzele, nu mai sunt 
unele trasee. Deci niște lămuriri pe această situație.  

Dl Cionca Iustin: Eu zic că se încadrează aici. Pentru că orice 
punct pe ordinea de zi face după aceea trimitere și la modul cum va 
funcționa acest ADI. Deci aș vrea să fiți mai clar cu întrebarea. 

Dl Moț Petru: Deci întrebarea este: Mi-au semnalat unii cetățeni 
faptul că, anumiți călători care înainte de 2 decembrie să zic, beneficiau 
de serviciile Companiei de Transport Public nu mai au unde să aștepte 
cursele, pentru că s-au desființat unele stații. Deci aceasta ar fi 
chestiunea, dacă mă puteți lămuri exact. 

Dl Cionca Iustin: Puteți să ne spuneți și care? 
Dl Moț Petru: Din municipiu, mai sunt și în județ, sunt mai multe 

situații, oricum întrebarea este...  
Dl Cionca Iustin: Rugămintea mea este, orice reclamații primiți pe 

subiectul acesta, domnul Buda este reprezentantul nostru, pe relația cu 
CTP-ul, pe relația cu ADI-ul și preia orice cerere venită de la populație 
prin intermediul dumneavoastră, pentru a fi soluționată. Nu ne revine 
competența de a le rezolva, dar putem intermedia. 

Dl Moț Petru: Întrebarea, sigur că putem transmite aceste 
reclamații, chiar este bine dacă se pot rezolva. Ideea ar fi dacă putem să 
avem un răspuns care să ajungă și la cunoștința cetățenilor vis-a-vis de 
aceste situații și dacă pe viitor este posibil să se reglementeze și în ce 
fel? Aceasta ar fi întrebarea! 
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Dl Cionca Iustin: Acum eu aș vrea să vă spun, că sunt situații 
diferite. După cum știți, noi am venit cu această idee de a se înființa o 
Asociație de Dezvoltare Intercomunitară tocmai pentru ca cetățenii să nu 
simtă trecerea asta, de la finanțarea de către noi a subvențiilor la 
finanțarea de către localități. Din păcate nu este obligatoriu. Și multe 
localități nu au intrat, altele când văd costurile vor să se retragă. Legea 
actuală după apariția Ordonanței de Urgență nr. 51 nu lasă posibilitatea 
subvenționării de către administrațiile locale decât prin ADI și cu contract 
ferm cu o singură companie, cu CTP-ul. Celelalte sunt contracte 
comerciale care se obțin de operatorii privați în urma unei licitații, dar 
doar pe traseele rentabile. Ei nu vin, noi am organizat licitații, ei nu vin 
dacă nu au profit și este logic să fie așa. Și atunci noi așteptăm, înțeleg 
că se va asuma răspunderea de către Guvernul României pe ordonanța 
aceasta și așteptăm soluția cu care vor veni pentru a fi totuși 
subvenționate măcar abonamentele la copii. Municipiul Arad de 
exemplu, are facilități pentru copii, studenți și pentru anumiți pensionari, 
adică până la o anumită limită de venit. Bănuiesc că în cadrul ADI-urilor, 
colegii noștri primari, vor lua o hotărâre comună, pentru că nu au cum să 
facă diferențiat de la o localitate la alta. Toate lucrurile acestea vor avea 
o dinamică. În funcție de ce decizii se vor lua în acest ADI o să vi le 
comunicăm. Pot să stabilească cui dau subvenții, pot să stabilească 
cuantumul subvențiilor, pentru că ei decid cât vor da subvenții și lucrurile 
acestea o să vi le comunicăm după ce au hotărâri pe aceste două 
lucruri. Acum vreau să vă mai spun un lucru, localitățile care nu au intrat, 
normal că se deființează stațiile din localitățiile acelea. Pentru că altfel 
am fi în situația de a finanța celelalte membre ADI, pentru călătorii din 
aceste localități. Și sigur că ei își vor lua măsuri de prevedere. Noi am 
propus să rămână o stație. Dar vă dau un exemplu, localitatea 
intermediară între două localități, va beneficia de subvenția celor două 
localități, dacă îi las să coboare? Pentru că vă dați seama călătorul o să 
spună, mă duc în localitatea aia și o să coboare mai repede cu o stație 
și nu plătesc pentru că plătește localitatea din final subvenția. Lucrurile 
sunt complicate, noi încercăm să mediem între autorități și Compania de 
Transport și să reducem cât mai mult disconfortul care s-a creat.  

Dl Moț Petru: Am înțeles, deci sunt două trei situații, diferă după 
cum localitățile au intrat sau nu, și atunci suplimentar aș vrea să știu 
dacă în localitățiile care au intrat totuși în ADI, dacă pot apărea astfel de 
situații în care totuși să fie desființate unele stații deși s-a intrat în ADI. 

Dl Cionca Iustin: Eu zic că nu pot fi desființate, dar vă rog domnul 
Buda! 

Dl Buda Dan: Nu. Și mai mult în ședința din data de 17 decembrie 
Adunarea Generală a Asociațiilor la ADI Transport, pe ordinea de zi se 
regăsește inclusiv Programul de transport al ADI-ului. Programul de 
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transport pe lângă traseele pe care le cuprinde, va avea inclusiv 
graficele de circulație, în acele grafice sunt nominalizate exact stațiile în 
care mijlocul de transport va opri. Stația și inclusiv ora. După data de 17 
vă putem pune la dispoziție, acele grafice de circulație și programul și 
atunci în situațiile în care punctual aveți acele sesizări că nu ar opri 
mijlocul de transport, puteți să le verificați din acele grafice. 

Dl Moț Petru: Rugămintea mea ar fi dacă prin intermediul ADI-ului 
se pot face și demersuri să fie aduse la cunoștința publică acele grafice, 
într-un mod cât mai eficient să zic.  

Dl Buda Dan: Deci ca și Consiliul Județean care afișează 
Programul de transport pe site-ul Consiliului, la rândul lui ADI-ul va afișa 
Programul de transport pe site-ul lor. Și noi am făcut și un demers pentru 
acele UAT-uri în care există transport privat, am transmis primăriilor din 
cele UAT-uri grafice de circulație cu rugămintea de a le afișa în stațiile 
de îmbarcare-debarcare. Probabil că similar o să poată avea și cu ADI-ul  
aceași abordare.  

Dl Moț Petru: Ok. Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Gligor! 
Dl Gligor Ioan: Rugămintea mea este dacă puteți să spuneți 

Transdara a preluat de la CTP cursa de la Horia și sunt reclamații cu 
privire la programul orar. Au dreptul cei de la Transdara să schimbe și 
orarul? Programul? Sau preia cursa cu tot cu orarul care a fost înainte? 

Dl Buda Dan: Nu. Ei când s-au prezentat la aceea atribuire directă 
pentru traseele care consiliul județean le-a scos la atribuire, au primit s-
au mai bine zis și-au asumat atât traseul cât și graficele de circulație. Ei 
trebuie să respecte graficele de circulație pentru care și-au asumat și au 
primit licența de traseu. Nu am modificat acele grafice de circulație față 
de situația anterioară când opera CTP-ul. 

Dl Gligor Ioan: Eu vă spun că nu le respectă. Că tocmai în acest 
sens sunt reclamații făcute. Și dacă am putea cumva să le ducem la 
cunoștință celor de la Transdara să respecte graficul sau...  

Dl Buda Dan: Bineînțeles! 
Dl Gligor Ioan: Să respecte ceea ce au achiziționat, pachetul 

respectiv de servicii.  
Dl Buda Dan: Da. Este obligația lor și punctual dacă avem 

informații, îi sesizăm și... 
Dl Gligor Ioan: O să vă aduc datele concrete...  
Dl Buda Dan: Da. Ok. 
Dl Gligor Ioan:  Cu reclamații cu tot. Cu orarul, mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Orice astfel de situații dacă aveți, vă rog să-i 

comunicați domnului Buda. Domnul Sulincean!  
Dl Sulincean Marius: Aș vrea să semnalez și eu două aspecte pe 

această chestiune. Una de care se știe, și v-aș ruga domnule Buda să 
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vă aplecați mai mult spre această chestiune. Adică situație concretă, 
comuna Ususău aderă la ADI, pentru a avea transport pentru elevii de 
acolo și cetățenii de acolo. Ne interesează cursa de Lipova. În Lipova 
autobuzul nu mai oprește pentru că Lipova nu a aderat la ADI. În situația 
respectivă comuna Ususău plătește acea cotizație degeaba pentru că 
nu își rezolvă problema. Acesta este primul aspect și mi-aș dori dacă 
puteți ca să-mi răspundeți. Am înțeles că ați și discutat.  

Dl Buda Dan: Da, cum să nu. Deci referitor la comuna UAT 
Ususău, deocamdată nu este membru al ADI-ului, este acea intenție 
manifestată de către UAT Ususău care va fi luată în discuție în ședința 
din data de 17. În data de 17 toți ceilalți membri ai Asociației vor vota 
dacă acceptă sau nu cooptarea de noi membri. Există 9 solicitări de a fi 
cooptați în cadrul ADI-ului. După ce acea comună UAT Ususău devine 
membru, ADI Transport va actualiza Programul de transport și va 
introduce traseul de la Ususău probabil nu la Lipova ci va încerca o 
prelungire a lui. Pentru că traseul trebuie să înceapă dintr-o localitate din 
ADI și trebuie să se finalizeze într-o localitate din ADI. Este o situație 
similară care s-a regăsit și pentru cursa de Zăbrani-Lipova și ADI 
Transport a găsit soluția, respectiv a prelungit cursa de la Zăbrani la 
Săvârșin prin partea Birchiș. Probabil că similar va fi și în cazul comunei 
Ususău dar după ce devin membrii se poate reactualiza Programul. 

Dl Sulincean Marius: Ei aveau intenția de a deveni membri dar s-
au speriat de situația creată la Birchiș. Care sunt membrii și cu toate 
astea nu au cursele care îi interesează.  

Dl Buda Dan: Deci Birchișul este membru și are curse în 
Programul de transport al ADI-ului. Are și licență acordată CTP-ului. 
Sunt două curse, respectiv un traseu spre Lipova și un traseu spre 
Săvârșin. Elevii care sunt de la Birchiș, navetează spre Săvârșin. 
Problema care la Birchiș a apărut era legată de programul cursei care 
face legătura cu Lipova și ulterior actualizării acestui program de 
transport al ADI-ului, probabil va fi și această situație soluționată. 

 Dl Sulincean Marius: Și aș mai avea un aspect de semnalat asta 
pentru noi toți. După cum știm, până când aveam voie prin lege 
subvenționam activitatea CTP-ului cu aproximativ 5 milioane anual. În 
situația în care nu mai avem voie ca să facem lucrul acesta, cu toate că 
am înțeles că noul guvern are de gând ca să abroge acea lege. Și 
transferăm toate aceste cheltuieli UAT-urilor, plus niște cheltuieli 
suplimentare, adică ei acum plătesc și niște cotizații de membri ADI și o 
să plătească și acea subvenție către transportatori. Cum vom rezolva 
situația din UAT-urile care nu o să-și permită să plătească aceste sume 
de bani. Și mă gândesc încă de pe acum, având în vedere că probabil 
că o să discutăm din nou  de o sumă undeva la 5 milioane de lei. Ce vor 
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face UAT-urile care nu au nici bani și pe care nici nu le ajutăm 
îndeajuns, domnule președinte.    

Dl Cionca Iustin: Domnule Sulincean, eu respect legea. Care 
culmea s-a dat de fostul guvern. Pot eu să înlocuiesc legea aceasta? 
Din momentul apariției ordonanței, nu mai avem voie să subvenționăm. 
Știți foarte bine că am subvenționat până acum, și aveam intenția de a 
subvenționa mai departe. Dacă noul guvern dă o altă lege în care ne dă 
cadrul discutăm atunci. Dar din discuțiile pe care le aud și eu în spațiul 
public înțeleg că guvernul vrea să-și asume plata cel puțin pentru elevi. 
Haideți să așteptăm ordonanța să vedem ce soluție ne dă guvernul și o 
discutăm, pentru că noi nu vrem să nu dăm banii aceștia. Pur și simplu 
nu suntem lăsați de legislația în vigoare. În alt doilea rând, unitățile 
administrativ- teritoriale nu sunt obligate să dea subvenții. Sunt multe 
localități în județul Arad care beneficiază de curse comerciale, adică nu 
este nicio subvenție pe traseul respectiv și plătesc integral beneficiarii. Și 
sunt într-adevăr situații în care vor fi categorii de persoane care nu își 
vor permite să plătească și atunci trebuie să intervină unitatea 
administrativ-teritoriale unde își au domiciliul. Noi am încercat să găsim 
soluția legală, o să încercăm să găsim și partea financiară. Din păcate 
știți foarte bine consiliul județean nu poate să dea bani decât pentru 
cofinanțarea proiectelor de investiții, nu avem alte posibilități legale. Asta 
nu înseamnă că nu o să căutăm.  

Dl Sulincean Marius: Am înțeles domnule președinte! Și o să fiu 
foarte atent la alocările bugetare dinspre consiliul județean spre UAT-
urile din județul Arad la următoarea alocare, la buget.  

Dl Cionca Iustin: Încă o dată! Noi avem bani pentru cofinanțări la 
proiectele de investiții...   

Dl Sulincean Marius: Am înțeles domnule președinte!  Dar să știți 
că este mult mai ușor pentru un UAT care primește de exemplu 5 
milioane de lei de la consiliul județean, ca să-și permită ca din bugetul 
propriu ca să suporte această subvenție, spre deosebire de un UAT care 
primește 0 lei de la consiliul județean. Probabil că ar trebui ca să avem 
mai multă aplecare și spre aceste lucruri, dacă transferăm aceste 
cheltuieli și nu este o cheltuială mică, spre UAT-uri.  

Dl Cionca Iustin: Eu încerc să nu politizez subiectul...  
Dl Sulincean Marius: Nu l-am politizat domnule președinte...  
Dl Cionca Iustin: Dar dumneavoastră tot îl mutați în zona aceasta. 
Dl Sulincean Marius: Eu am semnalat un aspect! 
Dl Cionca Iustin: Ca să înțelegeți că fostul guvern a creat această 

problemă. Eu tot încerc să fiu elegant, să nu tot politizăm evenimentul, 
încercăm să reparăm ce a stricat guvernul. 

Dl Sulincean Marius: Păi atunci haideți să o facem până la capăt. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog să veniți cu soluții! 
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Dl Sulincean Marius: Adică acele sume de bani pe care le 
suportam noi ca subvenție, să facem cumva să ajungă în mod egal la 
UAT-urile care au aderat la ADI. 

Dl Cionca Iustin: A zecea oară vă spun.... 
Dl Sulincean Marius: Am înțeles nu putem să le dăm decât “pentru 

și pentru”. 
Dl Cionca Iustin: Îmi sugerați să încalc legea? 
Dl Sulincean Marius: Nu, nu. Da de unde, nu. 
Dl Cionca Iustin: Haideți să schimbăm legea dacă putem. Să 

putem să ajutăm localitățile. 
Dl Sulincean Marius: Doamne ajută! 
Dl Cionca Iustin: În final beneficiarul.   
Dl Sulincean Marius: Doamne ajută! 
Dl Cionca Iustin: Dar s-ar putea ca primarii noștri în AGA să spună 

că ei nu mai vor să subvenționeze tot ce a subvenționat Consiliul 
Județean, adică cei care merg la muncă și să vrea să dea numai 
anumitor categorii așa cum se întâmplă la municipiu. Dar haideți să nu 
anticipăm, așteptăm să vedem ce face guvernul, ce face AGA și după 
aceea o să vă ținem la curent, dacă sunteți de acord. Alte intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 381/2019 privind 
acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-
Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. 

 
 
Punctul 8. 
Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifului pentru prestaţia 

agenţilor de pază ai Direcţiei Publice de Pază Arad la obiectivele de 
interes judeţean începând cu data de 01.01.2020 – iniţiativa 
preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: Punctul 8. Proiect de hotărâre privind stabilirea 
tarifului pentru prestaţia agenţilor de pază ai Direcţiei Publice de Pază 
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Arad la obiectivele de interes judeţean începând cu data de 01.01.2020. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. 
Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 382/2019 privind 
stabilirea tarifului pentru prestaţia agenţilor de pază ai Direcţiei Publice 
de Pază Arad la obiectivele de interes judeţean începând cu data de 
01.01.2020. 

 
 
Punctul 9. 
Proiect de hotărâre privind introducerea în parcul auto propriu al 

Consiliului Judeţean Arad a unor autovehicule – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 9. Proiect de hotărâre privind 

introducerea în parcul auto propriu al Consiliului Judeţean Arad a unor 
autovehicule. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-
Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 383/2019 privind 
introducerea în parcul auto propriu al Consiliului Judeţean Arad a unor 
autovehicule. 

 
 
Punctul 10. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării unor bunuri 

către S.C. Compania de Apă Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui.  



 
 

 

18 

 

 

Dl Cionca Iustin: Punctul 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
concesionării unor bunuri către S.C. Compania de Apă Arad S.A. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 384/2019 privind 
aprobarea concesionării unor bunuri către S.C. Compania de Apă Arad 
S.A. 

 
Punctul 11. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public 

al Județului Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unor bunuri în 
vederea scoaterii din funcțiune, valorificării și casării – iniţiativa 
preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: Punctul 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
trecerii din domeniul public al Județului Arad în domeniul privat al 
Judeţului Arad a unor bunuri în vederea scoaterii din funcțiune, 
valorificării și casării. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 
23 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter 
Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 

În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 
privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 385/2019 privind 
aprobarea trecerii din domeniul public al Județului Arad în domeniul 
privat al Judeţului Arad a unor bunuri în vederea scoaterii din funcțiune, 
valorificării și casării. 
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Punctul 12. 
Proiect de hotărâre privind declararea unui bun ca fiind de interes 

public județean și majorarea patrimoniului public al Județului Arad – 
iniţiativa preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: 12. Proiect de hotărâre privind declararea unui 
bun ca fiind de interes public județean și majorarea patrimoniului public 
al Județului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 386/2019 privind 
declararea unui bun ca fiind de interes public județean și majorarea 
patrimoniului public al Județului Arad. 

 
Punctul 13. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a unor 

bunuri din patrimoniul public al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: 13. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii 

reevaluate a unor bunuri din patrimoniul public al Județului Arad. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 387/2019 privind 
aprobarea valorii reevaluate a unor bunuri din patrimoniul public al 
Județului Arad. 
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Punctul 14. 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 373/02.12.2019 privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul 
Arad în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
de Transport Public Arad, precum și punerea la dispoziția Companiei de 
Transport Public Arad a elementelor componente ale sistemului de 
transport public aflate în domeniul public al județului Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: 14. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei 
nr. 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 373/02.12.2019 privind 
acordarea unui mandat special reprezentantului UAT Judeţul Arad în 
AGA a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public 
Arad, precum și punerea la dispoziția CTP Arad a elementelor 
componente ale sistemului de transport public aflate în domeniul public 
al județului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 388/2019 pentru 
modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 
373/02.12.2019 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad, 
precum și punerea la dispoziția Companiei de Transport Public Arad a 
elementelor componente ale sistemului de transport public aflate în 
domeniul public al județului Arad. 

 
 
Punctul 15. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat 

al obiectivului de investiţii „RK Restaurare Muzeu Orăşenesc Lipova” – 
iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Devizului general actualizat al obiectivului de investiţii „RK Restaurare 
Muzeu Orăşenesc Lipova”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 389/2019 privind 
aprobarea Devizului general actualizat al obiectivului de investiţii „RK 
Restaurare Muzeu Orăşenesc Lipova”. 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 323/31.10.2019 privind 
aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza Documentaţie de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenţii (D.A.L.I.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Centrul de zi pentru persoane 
cu dizabilităţi OPAL” – iniţiativa preşedintelui. 

 
 Dl Cionca Iustin: Punctul 16. Proiect de hotărâre pentru 

modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad 
nr. 323/31.10.2019 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, 
faza D.A.L.I. şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţie „Centrul de zi pentru persoane cu dizabilităţi OPAL”. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 390/2019 pentru 
modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad 
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nr. 323/31.10.2019 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, 
faza Documentaţie de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii (D.A.L.I.) şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Centrul de 
zi pentru persoane cu dizabilităţi OPAL”. 

 
 
Punctul 17. 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 186/25.06.2019 privind aprobarea tarifelor 
pentru eliberarea acordurilor prealabile/autorizaţiilor de amplasare şi 
acces la drum a unor obiective şi a tarifelor de ocupare a amprizei şi a 
zonei de siguranţă a drumurilor judeţene din domeniul public al judeţului 
Arad pentru anul 2020 – iniţiativa preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: Punctul 17. Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 
186/25.06.2019 privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea acordurilor 
prealabile și a autorizaţiilor de amplasare şi acces la drum a unor 
obiective şi a tarifelor de ocupare a amprizei şi a zonei de siguranţă a 
drumurilor judeţene din domeniul public al judeţului Arad pentru anul 
2020. Dacă sunt intervenții? Vă rog domnul Săbău! 

Dl Săbău Gheorghe: Nu am înțeles prea bine, probabil este vina 
mea la comisii, totuși aș vrea să ne lămuriți mai bine în ceea ce privește 
acces la drum, la drumul județean. Pentru că ce se întâmplă dacă un 
cetățean ca are o locuință cu acces direct la drumul județean și în 
locuința respectivă își face un chioșc ceva, o langoșerie, este nevoit să 
plătească ceva în plus?  

Dl Cionca Iustin: Haideți de la tehnic, vă rog frumos.  
Dna Lupu Silvana: Nu. Acum conform ultimei modificări pentru 

acces la proprietăți nu se mai percep tarife. A apărut o modificare cam 
acum 2 luni.   

Dl Săbău Gheorghe: Deci la locuința respectivă unde mi-am 
construit, adică într-o cameră mi-am făcut, repet un chioșc ceva și 
locuința are ieșire directă în județean, înseamnă cu nu mai are nevoie să 
plătească.  

Dna Lupu Silvana: Așa spune legea, pentru accesul la proprietăți 
nu se mai percep, tariful este 0. Proprietăți. 

Dl Săbău Gheorghe: Păi aici este interpretabil, de asta v-am 
întrebat. 

Dna Lupu Silvana: Foarte interpretabilă. 
Dl Săbău Gheorghe: Poftim? 
Dna Lupu Silvana: Este chiar foarte interpretabilă. 
Dl Săbău Gheorghe: De asta v-am întrebat. 
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Dna Lupu Silvana: Și noi ne-am pus problema. 
Dl Săbău Gheorghe: Am înțeles că și la drumurile naționale, la 

DN-uri s-a scos treaba asta. 
Dna Lupu Silvana: Da. Noi o vom aplica în sensul acesta. Acces la 

proprietăți, așa cum spune.  
Dl Săbău Gheorghe: Deci în situația care v-am relatat-o eu acum 

nu se pune niciun fel de problemă să plătească cetățeanul ceva în plus, 
nu? 

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Săbău! Noi, proiectul acesta, este 
de scădere a tarifelor.  

Dl Săbău Gheorghe: Am înțeles! 
Dl Cionca Iustin: Pentru situațiile unde se impune. În cazul care îl 

spuneți dumneavoastră, noi considerăm că nu se impune. Dar trebuie 
clarificat pentru că nu este foarte clar în lege, se referă la proprietari și 
neproprietari și eu nu înțeleg cine nu este proprietar. Dar încă o dată, 
punctul acesta, discutăm despre scăderea... este foarte mare, nu știu de 
ce l-a stabilit atât, este foarte mare și vrem să-l scădem. Dacă nu va 
plăti, astea sunt situații particulare și le discutăm când o să ne lovim de 
situațiile aceste. Deci aici la punctul acesta, doar vă cer acceptul să 
scădem tariful.  

Dl Săbău Gheorghe: Am înțeles! Dar trebuie să clarificăm să știm 
dacă ne întreabă un cetățean.   

Dna Lupu Silvana: Nici nu a fost aviz favorabil de la Consiliul 
legislativ, pentru această modificare, tocmai pentru că nu este clară. Dar 
noi am integrat-o în forma în care apare în lege.  

Dl Săbău Gheorghe: Deci este clar, nu este nevoit să plătească 
cetățeanul. 

Dl Cionca Iustin: Astăzi! 
Dna Lupu Silvana: Acces la proprietăți. 
Dl Cionca Iustin: Să vedem ce clarificări vor veni pe această lege. 

Dacă se va schimba legea sau se va interpreta în sensul că totuși 
trebuie să punem tarif, o să-l punem pe cel pe care îl aprobăm noi astăzi 
mai mic, dacă nu, nu vor plăti.  

Dl Săbău Gheorghe: A apărut ceva în octombrie sau în 
septembrie, ceva legat de treaba asta, pe drumurile naționale... 

Dl Cionca Iustin: Asta facem noi acum. 
Dl Săbău Gheorghe: De DN-uri... 
Dl Cionca Iustin: Armonizăm ... 
Dl Săbău Gheorghe: Nu mă refer la preț, mă refer la acces, despre 

asta este vorba.  
Dna Lupu Silvana: Da. Avem și noi excepția și pentru anul viitor în 

acest proiect și pentru anul acesta. De îndată ce a apărut modificarea 
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legislativă, am modificat hotărârea aplicabilă anul acesta cu această 
excepție.  

Dl Săbău Gheorghe: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 

voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 391/2019 pentru 
modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 
186/25.06.2019 privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea acordurilor 
prealabile/autorizaţiilor de amplasare şi acces la drum a unor obiective şi 
a tarifelor de ocupare a amprizei şi a zonei de siguranţă a drumurilor 
judeţene din domeniul public al judeţului Arad pentru anul 2020. 

 
 
Punctul 18. 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind repartizarea pe 
unităţi administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% 
din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean 
pe anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022 – 
iniţiativa preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: Punctul 18. Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 
75/22.03.2019 privind repartizarea pe UAT a sumelor corespunzătoare 
cotei de 7,5% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia 
consiliului judeţean pe anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru 
anii 2020-2022. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -.  
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În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 392/2019 pentru 
modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 
75/22.03.2019 privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 
sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean pe anul 2019, 
precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022. 

 
 
Punctul 19. 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor 
secţiunii de dezvoltare în anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
 Dl Cionca Iustin: Punctul 19. Proiect de hotărâre pentru 

modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 
101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor 
precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 
2019. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-
Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 393/2019 pentru 
modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 
101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor 
precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 
2019. 

 
Punctul 20. 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 

venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019 – iniţiativa 
preşedintelui.  
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Dl Cionca Iustin: Punctul 20, unde avem și un amendament. 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 
cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019. Aveți amendamentul? Nu? 
Deci, amendamentul constă în schimbarea denumirii obiectivului de 
investiție Bariere auto și cititoare cartele proximitate se înlocuiește cu 
denumirea obiectivului de investiție Furnizarea și montarea unui sistem 
automat de acces parcare dotat cu stâlpi retractabili. Adică cum este la 
primărie acum, stâlpișorii aceia care se ridică și se lasă, înlocuim bariera 
care necesita alt tip de investiție. Dacă sunt intervenții pe amendament ? 
Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. Și proiectul cu amendamentul inclus. Cine este 
pentru?  22 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. 
Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 394/2019 privind 
rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe 
anul 2019. 

 
21.Diverse – Se discută după punctul 27. 
 
Punctul 22. 
Proiect de hotărâre privind ajustarea nivelului redevenţei pe anul 

2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al Judeţului Arad 
concesionate S.C. Compania de Apă Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctele introduse suplimentar pe 

ordinea de zi. Punctul 22. Proiect de hotărâre privind ajustarea nivelului 
redevenţei pe anul 2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public 
al Judeţului Arad concesionate S.C. Compania de Apă Arad S.A. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan 
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Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 395/2019 privind 
ajustarea nivelului redevenţei pe anul 2019 pentru bunurile care aparţin 
domeniului public al Judeţului Arad concesionate S.C. Compania de Apă 
Arad S.A. 

 
 
Punctul 23. 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui.  
 

Dl Cionca Iustin: Punctul 23. Proiect de hotărâre privind rectificarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. Dacă sunt 
intervenții?. 

Dl Moșneag Ovidiu: Nu votez! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moșneag! Dacă sunt alte intervenții? Nu 

sunt. Cine este pentru? 22 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 396/2019 privind 
rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. 

 
 
Punctul 24. 
Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri ca fiind de 

interes public județean și constituirea dreptului de administrare asupra 
acestora în favoarea Regiei Autonome Administrația Zonei Libere 
Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui.  
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Dl Cionca Iustin: Punctul 24. Proiect de hotărâre privind declararea 
unor bunuri ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de 
administrare asupra acestora în favoarea Regiei Autonome Administrația 
Zonei Libere Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 397/2019 privind 
declararea unor bunuri ca fiind de interes public județean și constituirea 
dreptului de administrare asupra acestora în favoarea Regiei Autonome 
Administrația Zonei Libere Curtici-Arad. 

 
 
Punctul 25. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public 

al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Săvârşin a unui mijloc 
de transport – iniţiativa preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: Punctul 25. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
trecerii din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public al 
Comunei Săvârşin a unui mijloc de transport. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 398/2019 privind 
aprobarea trecerii din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul 
public al Comunei Săvârşin a unui mijloc de transport. 
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Punctul 26. 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra imobilului situat în Municipiul Arad, Bulevardul Revoluției nr. 69 – 
iniţiativa preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: Punctul 26. Proiect de hotărâre privind 
neexercitarea dreptului de preemţiune asupra imobilului situat în 
Municipiul Arad, Bulevardul Revoluției nr. 69. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 399/2019 privind 
neexercitarea dreptului de preemţiune asupra imobilului situat în 
Municipiul Arad, Bulevardul Revoluției nr. 69.  

 
 
Punctul 27. 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 

funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ca urmare a 
reorganizării Complexului Muzeal Arad începând cu data de 01.01.2020 
– iniţiativa preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Și ultimul, punctul 27. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare ca urmare a reorganizării Complexului Muzeal 
Arad începând cu data de 01.01.2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
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Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 400/2019 privind 
aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare ca urmare a reorganizării Complexului Muzeal 
Arad începând cu data de 01.01.2020. 

 
Dl Cionca Iustin: La punctul de Diverse, dacă doriți să vă înscrieți? 

Doamna Garofița Popa, altcineva? Vă rog, doamna consilier! 
Dna Popa Garofița: Domnule președinte! Ținând cont că natura 

intră într-o zonă de amorțeală, aș vrea să supun atenției dar și aparatului 
de specialitate, mizeria de nedescris din domeniul public, de pe 
drumurile județene. Chiar dacă suntem la sfârșit de an, cred că, nu știu 
ce soluție să găsim, pentru că neoprirea nu o putem face noi, să nu mai 
arunce cetățeanul saci întregi de mizerie pe marginea drumului. Doar că 
imaginile din mașină pe care le vedem și eu și dumneavoastră și colegii 
noștri sunt de nedescris. Eu vă spun de drumul pe care circul și de două 
ori pe zi Arad-Șiria care în scurt timp va ajunge o mare groapă de gunoi. 
Mulțumesc!  

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc și eu! Știți că am curățat și cu 
voluntari și cu dumneavoastră și singuri și cu prestări servicii. Este o 
chestie de educație. O să încercăm să găsim soluții de a comunica cu 
oamenii să-i convingem să nu mai arunce, dar este greu. Ce vreau să vă 
anunț înainte să ne despărțim. În data de 20 organizăm o ședință 
comună Municipiul Arad și Consiliul Județean cu evenimentul care a 
avut loc acum 30 ani în care să ne aducem recunoștința față de 
revoluționari și probabil că vom mai face o ședință extraordinară, dacă 
primim ceva bani de la guvern sau dacă apar ceva urgențe, deocamdată 
nu avem nimic, dar dacă apar o să vă anunțăm și probabil că o să facem 
o ședință extraordinară nu știu să vă spun când. Dar în 20 în mod cert, 
știți ora cumva? 16 sau? Oricum vă comunicăm ora. Dar în data de 20 
aș vrea să fiți, este un eveniment festiv. Poftiți? 

Dl Moșneag Ovidiu: Întrebau colegii, de recepție. Recepția o să fie 
pe data de 20. 

Dl Cionca Iustin: Bine. Vă mulțumesc frumos! O zi frumoasă în 
continuare. 

 
 

          Președinte,                               Secretar general al județului Arad, 
       Iustin Cionca                                 Silvana Lupu 
 

  
 
                                 Întocmit, 

                                                                                     Cristina Neamțiu 


